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Campusskolens skolebestyrelse 
 

Dato 18/11 2020     

Tidspunkt Kl. 18.00-20.00  

Sted Virtuelt gennem Microsoft teams – se link i kalenderindkaldelsen 

Deltagere SB og daglig ledelse 
Afbud fra:  

Dagsorden 
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til referat 

18.00- 
18.05 

Godkendelse af dagsorden  Charlotte Dagsorden er godkendt   

18.05-
18.15 

Nyt fra Elevrådet  Louise, Mathias, 
Nanna 

Elevrådet har talt om:   
- Skoleforum 
- Julekonkurrence, alle 

klasser kan være med. 
- Frikvarterene er lidt 

kedelige, skolen har givet 
1000 kr. pr. klasse til indkøb 
af spil.  

- Corona, der er/var et ønske 
om at ledelsen kom ud og 
fortalte om corona, dette 
er gjort.  

 

18.15- 
18.30 

Nyt fra ledelsen Orientering om håndteringen 
Covid19 smittetilfælde og tiltag 
for at mindske smittespredning 
 
 

Kristina Der har været smittetilfælde på 
8. og 9. årgang. Der har været 
få nærekontakter, der er blevet 
smittet.  



  Campusskolen   

- griber dine muligheder 
 

Der har været mange positive 
tilkendegivelser omkring 
informationsniveauet.  
I hvert enkelt tilfælde, er der 
ringet til sundhedscenteret, der 
har ringet til styrelsen for 
patientsikkerhed.  
Det er dem, der beslutter om en 
klasse, årgang skal sendes hjem.  
Styrelsen for patientsikkerhed 
synes, at vi har sendt mange 
hjem. 
Der har været en god dialog 
med forældrene til de elever, 
der har været smittet. 
Lærerne har været rigtig gode 
til at i gangsætte undervisning 
på teams.  
Vi italesætter igen og igen at 
der skal sprittes af og holdes 
afstand. 
I valgfag er der lavet aftaler, så 
det er forsvarligt at gennemføre 
undervisningen. Dette gøres 
ved at lave mindre hold. Der er 
sendt information ud til elever 
og forældre.  
 

18.30- 
18.45 

Særlig indsats på 9.årgang Skoledagen er forandret  
- Fagdage 
- Parallellægning 

Kristina og Christie Der er lavet en ny organisering 
på 9. årgang.  
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- To-lærer-timer 
 
Punktet er overvejende en 
orientering. Kan drøftes 
yderligere ved næste møde.  
 

Årgangen har manglefulde 
resultater bl.a. set ud fra deres 
terminsprøveresultater. 
Det har været vores vejledere 
og lærere fra 9. årgang der har 
peget på denne organisering. Vi 
har gode erfaringer fra 
nedlukningen i foråret, med 
fagdage. 
Dansk, matematik og naturfag 
har en fagdag. Sprog og de 
humanistiske fag ligger spredt. 
Vi søger at skabe tid til 
fordybelses og variation. Dansk 
og matematik er parallelagt 
med en anden klasse. 
 
Spg. Det betyder at ved sygdom 
går eleven glip af en hel dags 
undervisning i f.eks. dansk? 
Svar: vi tror på at det giver 
værdi at lave fagdelt 
undervisning. Men det er en 
udfordring.  
Timerne er parallelagt så det 
giver mulighed for at lave 
holddeling.   
Ved sygdom hos lærerne, er der 
fokus på, at der er 
vikarbeskeder. Ledelsen er 
opmærksomme på om det sker.   
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Der er lavet en testplan, så vi 
hele tiden kan justere og ændre 
i forhold til indsatsen på 9. 
årgang. Det giver samtidig også 
en evaluering af tiltagene. 
Vi vil i dialog med vores 
samarbejdspartnere FGU, MSG, 
HTX, HF om at lave god 
undervisning sammen med 
dem, så læringsfællesskabet 
kan give endnu flere successer 
til eleverne.  
 

18.45-
19.00 

Ny mobilpolitik På baggrund af input fra 
medarbejdergruppen sendes 
mobilpolitikken til godkendelse 
af bestyrelsen. 
 
Bilag: Revideret mobilpolitik 

Kristina Mobilpolitikken har været i 
LMU og tilbage i ledelsen.  
 
Der vil blive indkøbt en 
mobilkasse til hver klasse.  
 
Elevrådet siger, at 
mobiltelefonen er forstyrrende, 
og at den skal væk i 
undervisningen. De vil gerne 
have at lærerne bliver 
skrappere, da de bare sender 
beskeder til hinanden via PC. 
Eleverne oplever, de ikke altid 
er så gode til, at gøre det 
vikarerne siger.  
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I mobilpolitikken er der de 
samme regler på alle årgange, 
det skulle også gøre det lettere 
at være vikar.  
 
Mobilpolitikken er godkendt af 
bestyrelsen. 

19.00-
19.55 

Den internationale klasse på 
Campusskolen 

Campusskolen har fået en gave 
af politikerne om at lave en 
international klasse for de 
dygtigste elever i Ringsted 
kommune fra skoleåret 2021-
2022.  
Klassen påbegyndes på 7. 
klassetrin.  
 
Punktet er en orientering om den 
fremtidige klasse.  
Ledelsen modtager gerne 
bestyrelsens kommentarer hertil.  
 
Bilag: Referat fra behandling af 
den politiske sag. 

 Vi har af politikkerne fået 
opdraget til at lave en 
internationalklasse på 
Campusskolen. Den 
internationaliseringspulje der 
politisk er afsat, bliver ikke søgt 
i tilstrækkelig grad. Derfor gør 
man nu noget andet med 
pengene. 
 
Der er 33% af eleverne i 
kommunen, der ikke går i 
folkeskole, det er der klar 
forventning om at ved at lave 
denne klasse, vil vi kunne 
tiltrække nogle af de elever, 
samt give noget til de 
allerdygtigste elever. Vi er 
generelt gode til at løfte 
bunden, men de dygtigste 
stagnerer.  
 
Kristina gennemgik den PP, der 
er medsendt dagsorden. 
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Fokus på at alle elever oplever 
den gode undervisning.  
 
Det giver en udfordring omkring 
Campusskolens 
klassedannelsesprincip. 
 
Vigtigt hvordan denne klasse 
bliver italesat. Der skal være en 
opmærksomhed på de fordele 
denne klasse eventuet får, som 
de andre klasser ikke vil få. 
Hvordan hånderes dette?  
 
Vi får 250.000 til at lave denne 
klasse for. Skulle vi oprette to, 
er økonomien stadigvæk den 
samme.  
 
Alle elever på Campusskolen vil 
kunne få et ekstra 
fremmesprog, men det betyder 
noget for det generelle timetal. 
 
Succeskriterierne hvad er de? 
Dette tages tilbage til 
arbejdsgruppen.  
 
Udfordring at eleverne allerede 
skal tage stillig til, om de vil 
denne klasse, når de går i 6. kl. 
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Hvad hvis man bliver klar i 8. 
klasse, er muligheden så 
forpasset? 
 
Kunne denne mulighed også 
være i 10. klasse, selvom det 
kun er et år, som en pendant til 
efterskole?  
 
Der vil bliver informeret til 
åbent hus om denne klasse. Det 
bliver måske delt i to. Så der er 
et møde, der primært 
omhandler denne klasse. 
 
Man kunne også tænke, at der 
blev tilbudt flere valgfag, som 
resten af skolen også ville 
kunne få glæde af. 
 
”retfærdighed” ift. Ture til 
udlandet contra manglende 
lejrskole for de ”almindelige” 
 
Udlandsture vil ikke være 
muligt for alle elever på 
Campusskolen. Det vil kun være 
Go Global klassen der kan 
komme til f.eks. udlandet. Der 
vil fortsat være almindelig 
lejrskole. 
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Dejligt at vi gør noget for de 
dygtigste, og dermed giver dem 
nogle muligheder.   
 
Man skal være opmærksom på 
ikke at sætte barren for højt i 
forhold til økonomien, så man 
sikre, at man kan sikre niveauet 
og tiltagene fremadrettet.  
 
Vi kan som udgangspunkt ikke 
overføre penge fra et budgetår 
til et andet. Dette undersøger 
Kristina, så der sikres en god 
økonomi. 
 
Er der kompetente 
lærerkræfter til at løfte 
opgaven? Tidligere har det 
været en udfordring i f.eks. at 
rekruttere en lærer der kunne 
undervise i naturfag på engelsk. 
 
Som udgangspunkt syntes jeg 
det er en fremragende idé med 
en international klasse. Men 
hvad med de elever, der er 
kvalificeret men bliver fravalgt i 
tilfælde af at der er flere elever 
end pladser? 
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Hvad med den ”grå” masse? 
Ærgerligt hvis fortællingen 
bliver at den resterne del, den 
største del af eleverne, ikke får 
det samme som dem i Go 
Global klassen.  
Vi skal som skole være meget 
opmærksomme på, at vi får talt 
med elever og forældre og får 
fortalt at hele skolen kan rigtig 
meget og gør det godt.   
Klassen er for hele Ringsted 
kommunes unge.  
 
Kunne man have en dag, hvor 
man arbejdede med noget af 
det Go Global klassen lavede, så 
mellemgruppe også fik 
mulighed for at afprøve noget 
af det.  
 
Charlotte laver et udkast til 
punkter, der kan tages med 
tilbage til arbejdsgruppen og 
videre i systemet.  
Der er deadline d. 27/11. 
 
Ansøgningsprocessen den er 
svær, det er en begrænsning 
for, hvor mange elever der kan 
være en del af klassen. Vi skal 
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være opmærksomme på de 
elever der evt. vil få et afslag.  
 
Der er mange forhold, der skal 
medtænkes og input fra SB 
bydes velkommen. 
 
Kunne man forestille sig, at 
fagdage kunne blive mere fast 
for alle elever, samt at der kom 
andre valgfags muligheder? 
 
Kristina – ved du hvad de andre 
skoler har en tilsvarende 
international klasse har gjort? 
De må have haft de samme 
udfordringer som vi diskuterer. 
 

Det har været svært at finde 
skoler, der har lignende klasser. 
Der har fra ledelsesside været 
gjort et stort arbejde i af finde 
andre skoler. Dette er ikke 
lykkes.  
 

19.55-
20.00 

Punkter til næste møde  
 
Evt.  

 Charlotte/ Kristina Kantinen:  
Det har været Louise der har 
været alene i kantinen.  
Der vil blive åbnet op for, at der 
kan komme elever ned i 
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kantinen igen inden jul. Dette 
efterspøger eleverne. 
Ligeledes vil der blive åbnet op 
for forudbestilling i 10 – 
pausen.  
 
 
God jul og godt nytår til alle.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


